

7 March 2021

7 مارس 2021

After Compliments,

بعد التحية،،،

**Rectifying the Agenda of the Annual General Meeting (AGM)****تصحيح جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية**

Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG (the “**Company**”) advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investors’ community that the notice and agenda has an error with respect to the Company’s AGM which was inadvertently uploaded on the online portal of the Muscat Securities Market.

ترغب شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه ش.م.ع.ع (“الشركة”) في إحاطة الهيئة العامة لسوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية ومجتمع المستثمرين الكرام بوجود خطأ في جدول أعمال الجمعية العامة العادية السنوية تم تحميله دون قصد على المنصة الإلكترونية لسوق مسقط للأوراق المالية. يتعلق هذا الخطأ بعبارة وردت في البند رقم 10 تحديداً والذي تود الشركة تغييره على النحو التالي:

**Correction:**

التصحيح:

Delete and remove “*To elect new Board of Directors from amongst the shareholders or non-shareholders*” from Item 10 of the Company’s AGM agenda in respect to the AGM to be convened on the 22<sup>nd</sup> of March 2021 and be replaced with, “*To elect one member to the Board of Directors of the Company to fill the vacant seat on the Board (either a shareholder or non-shareholder)*”. The remaining provisions of the said Item 10 shall remain unchanged.

تحذف عبارة " إنتخاب مجلس إدارة جديد للشركة من المساهمين أو من غيرهم " الواردة في البند رقم (10) الخاص بجدول أعمال اجتماع الجمعية العامة السنوية للشركة المقرر عقده بتاريخ 22/مارس/2021م على أن يتم استبدالها على النحو التالي: (إنتخاب عضو مجلس إدارة لملء المقعد الشاغر من المساهمين أو من غيرهم)، وتبقى بقية عبارات وأحكام البند 10 كما هي دون تغيير.

Disclosure Officer

مسؤول الإفصاح

